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 Потпредседник Владе и министар одбране у техничком мандату Милош Вучевић рекао
је, коментаришући данашњу седницу у Савету Европе о пријему Приштине у ту
организацију, да су на делу фестивал лицемерја и лакрдије у међународном јавном
праву јер све што важи за све, не важи само за Албанце у тзв. Косову. У разговору за
РТС је рекао да ће Влада бити формирана на време, да ће имати нову енергију и нова
лица.

  

Политички комитет Парламентарне Скупштине Савета Европе на данашњој седници
гласаће о препоруци известиоца Доре Бакојани да тзв. Косово буде примљено у ту
организацију. 

  

Потпредседник Владе и министар одбране у техничком мандату Милош Вучевић рекао је
у разговору за РТС да је Приштина требало да испуни три услова – врати земљу
Високим Дечанима, формира ЗСО и заустави експропријацију имовине у српским
општинама.

  

Међутим, врата Савета Европе отворила су се одмах по испуњавању првог услова, а и

 1 / 3



Милош Вучевић: Имамо спреман одговор на оно што ће се дешавати у Савету Европе
среда, 27 март 2024 09:56

до тога је дошло осам година од изречене пресуде, истакао је Вучевић уз напомену да
Приштина има већину, мада нема консензус у Савету Европе.

  

То је први пут да територија која није држава у пуном смислу добија прилику и статус
фаворизованог субјеката у међународном јавном праву у процесу прикључивања СЕ.

  

"Видели смо фестивал лицемерја и лакрдије у међународном јавном праву, да све што
важи за све, не важи само за Албанце са тзв. Косова. Да све што су гарантовали Србији
не постоји и нема санкција према Приштини", рекао је Вучевић.

  

Истакао је да Србија има адекватне одговоре на све могуће ситуације, па и на оно што
ће се дешавати у Савету Европе, као и да не показује унапред све карте.

  

"Ми да гледамо на политичком, дипломатском плану да урадимо све што можемо, а
наравно да држава Србија има адекватне одговоре на све могуће ситуације, па и у
односу на ово што ће се дешавати у Савету Европе, да не истрчимо ми унапред, да се ни
не јуначимо. Да видимо шта су државни и национални интереси Србије и како да у овим
готово немогућим условима штитимо исте", рекао је Вучевић.

  

"Нема ничег случајног око избора датума"

  

Милош Вучевић је указао на то да се намерно бирају дани који су од значаја за српски
народ како би се доносиле одређене одлуке.

  

"Да још једном поцртамо и грађанима Србије, и пре свега онима који се осећају као део
српског народа, баш на 24. март, на 25 година од НАТО агресије, такозвано Косово
добије статус придруженог члана, посматрача у парламентарној скупштини НАТО пакта.
Ако неко верује да је то случајно, није ни то случајно, као што није случајно да су
испоручили, као џак кромпира, некадашњег председника Србије и СРС, Слободана
Милошевића, на Видовдан. Нема ништа случајно око датума", рекао је Вучевић.
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(РТС)
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